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Sveriges Hundungdoms 
Ungdomsråd 

 

Protokoll 1/2023  

Datum:  2023-01-14/15  

Tid: 09:15 – 14:00  

Plats: Kansliet, Rotebro  

Omfattning: § 1- 15  

Närvarande:   

Ordförande 

Vice ordförande 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot  

Suppleant 

Suppleant 

Johanna Wallenqvist Berglund 

Tilde-Lu Storm 

Johanna Ambjörn 

Roksana Wickman 

Emma Lindquist 

Alva Söderlund 

Anna Höök 

Fanny Bergevi  

Tilde Jansson (går in som ledamot) 

Ellen Björs 

 

Anmält förhinder: Ink Norén 

Frånvarande: -  

Från kansliet Therese Palm  

Justerare Tilde Jansson  

Vid protokollet Therese Palm  
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§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande öppnade mötet och konstaterade att eftersom Ink Norén inte deltar går Tilde 
Jansson in som ordinarie ledamot. 

 
§ 2 Val av justerare 
 Tilde Jansson valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställde med några justeringar. 
 
§ 4 Ledamotsrunda med åtgärdslista 

Emma – Har deltagit vid handlingkommitténs möte. 
Tilde – Tog upp att arbetet med hundarenan fungerat jättebra. 
Anna – Hundarenan gick mycket bra. Har deltagit i möten kring Modprovet, Blekinge. 
Fanny – Har deltagit i möten kring Modprovet, Blekinge. Har startat upp planeringen för 
Rikslägret. 
Tilde-Lu – Har tillsammans med Alva haft möten med Jägareförbundet och SKKs 
Jakthundskommitté. 
Alva – Har tillsammans med Tilde-Lu haft möten med Jägareförbundet och SKKs 
Jakthundskommitté. Har deltagit vid SKKs CS visionsdagar. 
Ellen – Har haft kontakt med lokalklubb angående ett försäkringsärende och försökt 
stötta i detta. 
Roksana – Har haft kontakt med hotell angående boende för Representantskapsmötet. 
Johanna – Kontakt med kansliet angående rapporter och bokslutsarbete.  
Johanna WB – Har deltagit på SKKs visionsdagar. 

 
§ 5 Föregående mötesprotokoll 

a. 13/2022 
 
UR gick igenom protokoll 13, konstaterades att det står fel datum och att det behöver 
justeras. I övrigt godkändes det och lades till handlingarna. 
 

§ 6 Skrivelser och information 

Inkomna skrivelser 
a. Uppstartsbidrag – Karlstad HU 

En uppstart av Karlstad Hundungdom är på gång och det har nu inkommit 
önskemål om utbetalning av uppstartsbidrag under förutsättning att föreningen 
bildas. Styrelsen biföll önskemålet. Uppdrogs till kansliet att förmedla detta vid 
uppstart. 
 
Omedelbart justerat 
 

b. Djurens Helg 2023 
Fråga har inkommit angående Sveriges Hundungdoms intresse att delta på Djurens 
Helg 2023 som kommer att genomföras 12-13 augusti. Ungdomsrådet är positivt 
inställda till deltagande givetvis lite beroende på kostnaden för det. Uppdrogs åt FS 
att förmedla styrelsens inställning. 

 
c. Fråga angående Ungdoms SM 2024 
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Fråga har inkommit angående när styrelsen kommer fatta beslut om vem som får 
arrangera Ungdoms SM 2024. Efter diskussion kom styrelsen fram till att framöver 
schemalägga beslut om Ungdoms SM enligt följande: 
 

- Klubbarna behöver inkomma med ansökan om Ungdoms SM för 
nästkommande år senast sista april året innan. Då har klubbar och distrikt 
hunnit haft årsmöten och minst en månad på sig att formulera en ansökan.  

- Styrelsen fattar beslut på sitt nästkommande möte efter det. Vanligtvis under 
maj månad.  

- I det fall det skulle saknas ansökan kan ansökningsperioden förlängas.  
 

Uppdrogs åt kansliet att besvara inkommen förfrågan samt att lägga upp denna 
information på Facebook och hemsida. Tilde-Lu fick uppdrag att skicka ut det till 
klubbarna i Instagramgruppen. 

   
Omedelbart justerat 

 
§ 7 Ungdomsrådet 

a. Lokalklubbskontakt 
Styrelsens presenterade kort sina kontakter med lokalklubbarna. 
 

b. SKK Vision 2030, Internat – Kort rapport 
På plats fanns SKKs Centralstyrelse, delar av SKKs personal och två representanter 
från Sveriges Hundungdom – Johanna WB och Alva. Internatet processleddes av 
representanter från Kairos Future, ett internationellt konsult- och analysföretag som 
hjälper företag och organisationer att förstå och forma sin framtid 
 
Utifrån de samhälls- och hundtrender som SKK tillsammans med Kairos Future sett, 
fick deltagarna på internatet arbeta fram möjliga konsekvenser av dessa och senare 
idéer till lösningar. Alla de idéer som togs fram under dagarna fick 
visionsstyrgruppen i uppdrag att sammanställa och ta med i det fortsatta arbetet med 
visionsdokumentet. Alva och Johanna WB tryckte mycket under visionsdagarna på 
ungdomars perspektiv och hur Sveriges Hundungdom kan inkluderas mer i samtliga 
delar av SKKs organisation. Deltagarna på internatet såg väldigt positivt på att 
representanter från Sveriges Hundungdom deltog i arbetet och att en fortsatt dialog 
förs.  
 

c. Kennelfullmäktige 2023 
i. Motioner ska vara inne till SKKs kansli senast 31 mars. På styrelsens möte i 

mars kommer motioner att läggas fram för beslut. Johanna WB och FS 
skriver ihop beslutsunderlag för motion angående avgift. Övriga eventuella 
motioner behöver beredas och diskuteras löpande inom styrelsen för 
beslutsfattande vid marsmötet.  
 

ii. Förslag till valberedningen angående nya personer till Centralstyrelsen  
Styrelsen kommer att önska tid för samtal med SKKs valberedningen. 
Uppdrogs till FS att kontakta valberedningen för förslag på tid och plats. 
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§ 8 Ekonomi 
a. Rapport 

Johanna A redogjorde för det preliminära utfallet för 2022 och konstaterade att 
ekonomin är god och att bokslutsarbetet löper på enligt plan.  
 

b. Bidragsbudget 
Bidragsbudgeten gicks igenom. Nästkommande mötet är bokslutet klart och då 
kommer de slutgiltiga siffrorna.  
 

§ 9 Utbildning/verksamhet 

a. Deltagande vid SBK Blekingedistriktets Modprovet 
Anna och Fanny redogjorde för de möten man haft med Svenska 
Brukshundklubbens Blekingedistrikt med anledning av deltagande och samarbete 
kring Modprovet.  
 
Förlag om att annonsera efter Bruksinspiratörer lades fram. Dessa ska fungera som 
just en inspirerande källa till motivation och mod att starta i appellklass på 
Modprovet. Styrelsen biföll förslaget och hoppas på stort deltagande och 
engagemang.  
 
Denna dragning medförde också en diskussion om en styrelsegemensam satsning på 
att ha en föreläsningsserie under våren med inriktning arbetande hundar och 
tävlingspsykologi. Uppdrogs till Tilde-Lu, Alva, Emma, Fanny och Anna att 
återkomma med förslag på föreläsare samt offerter.  
 
Omedelbart justerat 
 

b. NKU youth 
Roksana och Emma tog upp de farhågor som finns gällande Nordiska 
Kennelunionens beslut att förlägga Nordiska Mästerskapen 2023 på Island. Det 
påverkar Sveriges Hundungdom och hela de Nordiska Mästerskapen på sikt. 
Styrelsen beslutade att skicka en skrivelse och en önskan om möte till SKK CS för 
att komma vidare. Roksana och Emma fick uppdraget att författa skrivelsen och 
vidareförmedla till FS för effektuering.  
 
Omedelbart justerat 
 

c. ARC och AFC – Kvalregler och sponsring 
Kvalreglerna för Agria Rallylydnad Cup och Agria Freestyle Cup har uppdaterats. 
Styrelsen tog del av förslaget och biföll.  
 
Antalet tävlande i Agria Freestyle Cup och Agria Rallylydnad Cup har 
minskat kraftigt. Utöver detta är det många som är medlemmar i 
Sveriges Hundungdom som tävlar på de kvaltävlingar som sponsras av 
Agria som aldrig får ta del av sponsorskapet då detta avgörs beroende 
på vilken placering du får som tävlande. 
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslår kansliet att istället för 
nuvarande upplägg lägga allt fokus på finalen vad gäller prispengar och 
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profilprodukter och i att i samråd med Agria fördela detta under 
finaltävlingen. På så vis lockar möjligen finalen ytterligare samt att 
priserna tillfaller våra egna medlemmar. 
 
För våra egna klubbar finna alltid möjligheten kvar att önska 
sponsorprodukter via de regionala Agriaombuden efter kontakt med 
vårt kansli. 
 
Ungdomsrådet beslutade mot bakgrund av kansliets förslag att ändra 
kvalregler för AFC och ARC att gälla från och med justerat protokoll 
och tills vidare samt att i samråd med Agria fördela priser endast vid 
finalen. 
 
Omedelbart justerat  
 

d. Jaktaktivitetsgruppen – rapport 

Mötet med SKKs jakthundskommittee  
Tilde-Lu och Alva rapporterade från sitt möte med SKKs jakthundskommitté. 
På mötet diskuterades vilka initiativ kommitteen har redan idag vad gäller 
ungdomar samt hur samarbetet mellan Sveriges Hundungdom och 
jakthundskommittén kan se ut i framtiden. 

 
Mötet med Jägareförbundet  
Tilde-Lu och Alva rapporterade från sitt möte med Jägareförbundet. På mötet 
beskrev Jägareförbundet hur de arbetar med ungdomsfrågor genom bl.a. Unga 
Jägare och sina kretsar. Beskrivningen är att det är god aktivitet på vissa ställen 
medan det på andra nästan inte är någon aktivitet alls. Mötet diskuterade hur 
man skulle kunna hitta ett framtida samarbete.  
 

§ 10  Representantskapsmötet 2023 

a. Rapport 
Roksana, Tilde och Johanna A blir styrgrupp inför Representantskapsmötet. 
Styrelsen diskuterade upplägg och innehåll.  

 
b. Konferensanläggning 

Uppdrog till kansliet att kontakta konferensanläggning.  
 

c. Propositioner 
Styrelsen diskuterade eventuella propositioner inför Representantskapsmötet.  
Efter helgens workshop gällande strategiarbete för Sveriges Hundungdom uppkom 
förslaget att lägga fram ett genomarbetat strategiförslag som proposition för att 
bedriva ett så transparent och öppet arbete som möjligt med våra klubbar och 
distrikt.  
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§ 11 Protokoll från övriga hundvärlden  
Styrelsen gick igenom de protokoll som har kommit från SKKs centrala organisation 
sedan senaste mötet och noterar de saker som eventuellt har med barn och unga att göra 
alternativt är av annat allmänt intresse  

 

UK nr 5  § 124 – Pilotutbildning på gymnasienivå 

 AK nr 5  Inget som kopplar direkt mot barn och unga 

 UKK nr 4 & 6  Inget som kopplar direkt mot barn och unga 

JHK nr 5  § 86/5 - Aktiviteter hos gymnasieskolorna som har jakt på 
schemat 

Ptk nr 3  § 63 /a Senaste åren svårare att engagera personer ideellt vid prov 
och tävling. 

§ 63 /d Omprövning av beslut - Åldersgräns 18 år för att erhålla 
skyddslicens. Styrelsen ifrågasätter hur detta har gått igenom utan 
att Sveriges Hundungdom fått delta i diskussion eller fått 
underlaget på remiss.  

SRD nr 2   Inget som kopplar direkt mot barn och unga 

KHM nr 5  § 96 Uppdatering av SKKs Policy ”Relation människa hund”  

DK nr 5   Inget som kopplar direkt mot barn och unga 

KMR nr 4 & 5 Inget som kopplar direkt mot barn och unga 

Utstk nr 5  § 109 European Dog Show kommer att genomföras 4-6 december 
2026 i Sverige. Då kommer inte Stockholm Hundmässa att gå av 
stapeln. Vi behöver hitta alternativ plats att genomföra våra 
tävlingar på.  

CS nr 6  § 161 f Ordförande i Föreningskommittén beklagade det faktum 
att han inte kunnat delta vid Representantskapsmötet som 
planerat och riktade en ursäkt till alla som deltog vid mötet. 

  § 169 / b Åldersgränser enligt PtKs protokoll. 

 § 169 / c CS tar upp Sveriges Hundungdoms önskemål om att 
delta i beslut om åldersgränser 

  § 177 / a Ingen Stockholm Hundmässa 2026 
 

§ 12 Övriga ärenden 

a. Junior handling   
Styrelsen diskuterade deltagarantalet, antal arrangemang och kontakter gällande 
junior handling. Emma redogjorde för kommitteens pågående arbete för att försöka 
komma till rätta med detta.  
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§ 13  Nästa möte 
Nästa möte är den 15 februari via Zoom. Det kommande fysiska mötet, den 18- 19 
mars, beslutades att göra detta till ett renodlat strategimöte. Johanna WB, Ellen, Alva och 
Thessan att planera upplägg. Upplägget redovisas vid nästa möte. För att kunna gå 
igenom de eventuella handlingar som behöver hanteras valde styrelsen att dessutom 
planera in ett extra insatt digitalt möte den 13 mars kl 18:30-21:30. 

   
  
§ 14 Mötets avslutande 
 Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.   
 
 
 
Mötesordförande                                       Justerare   

Johanna Wallenqvist Berglund      Tilde Jansson   
   
    
 

Vid protokollet  
Therese Palm 

Assently: 2425556c4d656c26006552d15b68e071c09282e35329ea6ff73b2dd779d25d459675b8ebe98f4c08dbe1736b641f8c578ee4fbdc1697aab8392db94d89620541


